
Usnesení z 38. zasedání obecního zastupitelstva Říkovice ze dne 25.08.2022 
 

ZO projednalo a schválilo: 
 

- Hlasování o přidělení bytu č.4 v obecním domě č.p.7 bude tajné 
 

 

- Na základě výsledku tajného hlasování ZO rozhodlo o přidělení bytu č.4 v obecním 

domě č.p.7  
 

 

- Žádost Správy železnic, státní organizace o zaslání oficiální žádosti obce o převod 

nádražní budovy do majetku obce včetně uvedení přesného popisu záměru využití 

nádražní budovy obcí. ZO pověřuje starostu obce k odeslání žádosti s popisem 

záměru. 
 

- Rozpočtová opatření č.9 

 

ZO vzalo na vědomí: 
 

- Informaci starosty obce o předložené nabídce na instalaci fotovoltaické 

elektrárny(FVE) na střechu budovy č.p.147 pro primární využití spotřeby el. energie 

ČOV Říkovice. Bude dále pokračováno v jednáních ohledně rozsahu FVE a bude 

oslovena další firma pro podání nabídky. 

 

- Předložený návrh stavebních úprav budovy u sportoviště(šatny). Předmětem 

stavebních úprav je zřízení 2 ks bezbariérových přístupů(vstup a WC), rekonstrukce 

sociálního zařízení a oprava(zateplení) fasády objektu. Předložený návrh bude po 

diskuzi poopraven a rozšířen o zřízení samostatného soc. zařízení pro rozhodčí.  

 

- Informaci ke stavbě (rekonstrukci) Kulturního domu v Říkovicích – aktuálně čekáme 

na vypsání dotačního titulu na rekonstrukce těchto objektů.  

 

- Informaci ohledně řešení převodu/koupě Altánu v zámeckém parku do vlastnictví 

obce. Na základě dohody s právním zástupcem obce je možné jít do sporu se státním 

aparátem s dobrou vyhlídkou na úspěšný (nenákladný) převod do vlastnictví obce. 

Prozatím řešení právní cestou.  

 

- Návrh na vypsání Ankety o využití plochy bývalé víceúčelové vodní nádrže (VVN). 

Anketní lístky budou občanům do schránek rozneseny společně s volebními lístky do 

komunálních zastupitelstev 2022. Sběr anketních lístků bude do samostatného boxu ve 

dny voleb do komunálních zastupitelstev.  

 

- Žádost o rozšíření setů k sezení ve venkovním prostoru u Bistra (nahrazení laviček). 

Vzhledem ke končící sezoně a očekávané nižší návštěvnosti zařízení v následujícím 

období bude řešeno v jarním období r.2023. 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..              ……………………………………… 

         Radomír Možiš  - starosta                                     Jiří Říha - místostarosta 

  


